
Hej allihop! 
 
Vi hoppas att ni alla har haft en fin jul och nyår trots vår pågående pandemi. 
 
Under hösten så har vi tillsammans med Rolf Lundgren arbetat med en sammanställning över hur det 
har sett ut med vår avel och hälsa sedan 2001. 
Se bifogad fil. 
 
Våra uppfödarutbildningar har satt igång och våra platser gick åt snabbt och vi hoppas på att kunna 
planera in fler under hösten 
 
 
Vänliga Hälsningar 
 
Sofie och Tina 
 
Avel och hälsa 
 


